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Skolebestyrelsesmøde, onsdag den 26. april 2023 kl. 17.00-19.00 
 

Tilstede:  Line Tarp, Rune Nielsen, Malou Munch, Tina Kjærgaard Bak, Jeppe Pedersen, Vivi Tønning, Mette 

Søndergaard, Lene Hammerby, Hanne Lise Paysen, Lisbeth Lauersen (referent) 

 

Afbud: Natascha Filtenborg, Lene Falkenberg Kessel, Axel Borup Nielsen, Mathias Korreborg-Engberg 

 
Gæster under pkt. 1: Christina og Christian, lærere og it-vejledere 

 
Dagsorden Ansvarlig 

og tid  

Referat 

1. Meddelelsesbogen 
Vi får besøg af to af 
skolens IT-vejledere, 
som giver en 
introduktion til 
meddelelsesbogen 

Drøftelse af princip  
 
 

Christina og 
Christian 
 
20 min 
 
Orientering 

og drøftelse 

Introduktion til meddelelsesbogen, de formelle krav 
Fælles for hele Randers Kommune er, at det skal 
laves i Min Uddannelse. Der vil være få, væsentlige 
fokuspunkter for hver enkelt elev. Deadline for at 
formulere fokuspunkter i år er d. 23/6.  
 

Princip for meddelelsesbog – udkast gennemgået og 
godkendt af skolebestyrelsen. Lægges på skolens 
hjemmeside.  
 

2. Meddelelser 
➢ Formanden 

➢ Medarbejdere 
➢ Elevråd 
➢ Ledelsen 
➢ Ledelse SFO 

 

Alle 
 

25 min 
 
Orientering 

- Formanden 
Jeppe med nyt fra møde i Skolerådet: Der var 

nyt fra ungdomsskolen. Besøg af 
fælleselevrådet. Desuden vedr. procedurer for 
visitation til andre skoletilbud. Der var 
deltagelse af tre politikere denne gang. 

 
- Medarbejdere 

Arbejde med meddelelsesbogen, evaluering af 
temauge, drøftelser ift. skoleplanen og årets 
planlægning, planlægning af skolefest. Positiv 
trivsels-måling blandt medarbejderne.  
Temaugen forløb rigtig godt, og det kan ses i 
pauserne, hvor børnene er sammen i 
fællesskaber på tværs. Den sidste dag 

præsenterede alle klasser noget for hinanden 
samlet i hallen, og det var en fest i sig selv. 
SFO-fest afholdt, og det var en succes – også 
en god oplevelse for pædagogerne.  
 

- Elevråd 
Afbud fra elevrepræsentanterne 

 
- Ledelsen 

Temaugen en rigtig god oplevelse.  
Parkeringspladsen er ved at blive udført, og vi 
fortsætter efterfølgende med opførelse af ny 
legeplads. Vi har valgt at ville opføre et 2 

meter højt hegn mellem boldbaner og p-plads.  
Kompetencemidler: Vi har søgt om en del af 
en pulje af midler, som udvalget/byrådet 
prioriterer tildeling af. 
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Musiklokale står foran udvidelse og 
istandsættelse. Vi indhenter tilbud ift. 
indretning.  
Kastalia, en teaterskole i Randers: Vi indgår i 

en samarbejdsaftale i det kommende skoleår. 
Mål bl.a. at fremme fællesskabsfølelse i 
klasser via dramapædagogiske øvelser (4. 
årgang) 
Ansøgning om forkortet skoledag for 
mellemtrinnet, med frist d. 4. maj. En time 
mere om ugen på mellemtrinnet bliver til 2-

lærertime i stedet. To matematiktimer med 2-
lærer, en dansk-time med 2-lærer. 
Ansøgningen godkendt af bestyrelsen. 

 
- Ledelse SFO 

SFO og juniorklub evaluerer og planlægger 
fremadrettet til kommende skoleår. 

Samtaler afholdt med førskolepersonalet, der 
trives.  
 

3. Aula og Min 
uddannelse 

Lektier og aktiviteter 
et fælles sted? 
 

Line 
 

15 min  
 
Drøftelse 
 

Jf. mail fra Line. Drøftelse vedr. hvordan man kan 
gøre, så flere forældre orienterer sig i beskeder mv. 

Hvor meget skal der gives af beskeder, og hvad kan 
der skrives f.eks. i kalender i stedet.  
Hvis det både skal lægges på Aula og i Min 
Uddannelse, vil det tage ekstra tid af medarbejdernes 
forberedelse. 
Forældregruppen kan i forskellig grad orientere sig på 
Aula. 

Kontoret minimerer antallet af beskeder og opslag, 
bl.a. ikke længere ift. fundne ting mv. 

Der kigges centralt i Randers Kommune på 
kommunikationsstrategien, inkl. brugen af Aula. 
 
 

4. Økonomi 
Budget 2023 
Ressourcetildeling 
 
 
 

Lisbeth 
 
15 min 
 
Orientering 
 

Den foreløbige ressourcetildeling viser, at vi i år får en 
tildeling, der ligger lidt over sidste år – og vi 
budgetterer med at bruge det tildelte og samtidig 
bruge en stor del af det overførte overskud. 
 
Der budgetteres med en buffer, ift. mulige uforudsete 

udgifter hen over året. Planen for anvendelse af 
overførte midler forventes fulgt. 
 

5. Skoleårets 
planlægning 
Status. 

 

 

Lene og 
Lisbeth 
 

5 min  

 
Orientering 
 

Fagfordelingen er i gang, og skemalægning sker fra 
sidst i maj.  
Næste års fokusområde: Vi vil prioritere en 

kompetenceudvikling og en indsats omkring 

undervisningsdifferentiering, ift. det store spænd der 
er i klasserne. Fælles pædagogisk internat i 
september og efterfølgende kompetenceudviklende 
arbejde i de enkelte teams med hjælp udefra. Fokus 
på de højtbegavede og de dygtige børn – under en 

samlet paraply af undervisningsdifferentiering. 
Vi har råd til at fortsætte med det antal 
medarbejdere, vi er. 
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6. Trafik på skolevej 
Hvordan kan vi være 
med til at gøre 
trafikken på skolevej 

mere sikker?  
 

Malou 
 
15 min 
 

Drøftelse 

Der er ekstra meget trafik på Skolevej, efter 
førskolebørnenes opstart, og idet nogle forældre 
standser og parkerer på cykelstien, hvilket giver flere 
potentielt farlige situationer. Kys og Kør bruges ikke 

af alle forældre. Skiltene vender ikke, så de kan ses, 
når man kommer kørende. Vi kan prøve at sætte 
kegler op, hvor der ikke må parkeres. 
Politiet er forsøgt kontaktet ift. at reagere på bilister, 
der overtræder reglerne, desværre uden held. 
Lene skriver ud til alle forældre på Aulas opslagstavle. 
Tina skal til møde og workshop vedr. trafiksikkerhed 

og vil tage det med sig dertil. 
Line kontakter Birgit fra kommunens Vej- og 
Trafikafdeling ift. at få parkeringsvagt på Skolevej. 

7. Skolefest 
Skal bestyrelsen have 
en rolle? 
 

Alle 
 
5 min 
 
Drøftelse 

 

Skolefest d. 11. maj. 
Fællesspisning, mulighed for opholdssted for forældre 
Gratis deltagelse for alle i familien.  
Alt koster det samme, 5 kr., kontant eller mobilepay 
Intet skuespil i år. Der vil være forskellige aktiviteter 

og indslag for og fra børnene i skolegården. 
 

8. Elevers brug af 
digitale og sociale 
medier 

Hvad tænker vi er 
skolens opgave/rolle?  
Skal vi nedsætte en 
arbejdsgruppe? 
 

Alle 
 
15 min  

 
Drøftelse 

Forslag om at få et oplæg på et bestyrelsesmøde i 
efteråret. Organisationen Skole og Forældre har et 2-
timers oplæg til skolebestyrelser om rammer for 

digitale medier, digital dannelse mv. 
Lene henvender sig til Skole og Forældre for at lave 
en konkret aftale. 
 

9. Sammensætning af 

bestyrelsen næste 

år? 
 

Alle 

 

5 min  
 
Drøftelse og 
beslutning 
 

Rune har ingen børn på HOB i kommende skoleår. 

Tina har heller ingen børn på HOB i kommende 

skoleår. De vil dog begge gerne være med i 
skolebestyrelsen fremadrettet.  
Tina træder tilbage som næstformand, så der skal 
vælges en ny på kommende bestyrelsesmøde.  

10. Kommende punkter 
 

Alle  
 
5 min 
 

Elevers brug af digitale og sociale medier 
 

11. Evt. 

 

 Line har skrevet årsberetning, og den blev 

gennemgået på mødet. 
 
To amerikanske lærerstuderende er på skolen og bor 
hos en lærer under deres ophold. De byder ind med et 
oplæg i forskellige klasser.  
 
Næste møde er det sidste i dette skoleår, og der vil 

fælles spisning. 
 

Næste møde tirsdag den 13. juni 2023 kl. 17-19 


